
Generalforsamling for Dansk selskab for Onkologisk 

og Palliativ Fysioterapi 

Valg af dirigent. Anne Marie H. Thomsen blev valgt 

 

Generalforsamlingen er varslet korrekt. 

 

Der er ikke andre indkomne forslag end de fra bestyrelsen.  

Dagsorden til generalforsamling er derfor godkendt.  

 

 

Valg af referent Lis H. Enevoldsen blev valgt 

 

Forpersonens 

beretning 

Forperson Anja Gjettermann fremlagde årsberetning: 

 

Velkommen til alle       

Vil gerne sige bestyrelsen en stor tak for godt samarbejde og stor 

arbejdsindsats.  

Der er holdt 4 fysiske bestyrelsesmøder. Det ene online samt et 

heldagsmøde med emnet uddannelse.  

Har derudover sparret og haft møder med andre selskaber i DSF 

(Dansk selskab for Fysioterapi), samt møder med Danske 

Fysioterapeuter.  

Der har været afholdt et kursus om brystkræft og fysioterapi, teori 

og praksis. 

Sidste års generalforsamling og temadag med emnet Fatigue.  

Der planlægges et nyt palliationskursus i 2026 med både en 

teoretisk og en praktisk del som man kan tilmelde sig separat.  

 

Der arbejdes lige nu på at lande en god samarbejdsaftale med DF 

og denne skulle gerne afsluttes i juni. 

 

Det der fylder lige nu:  

Skal man være medlem af DF for at være med i et fagligt selskab. 

Tenna Askjær og Jeanette Præstegaard har udarbejdet et brev til 

politikerne, minister og sundhedsordfører i forbindelse med 

Kræftplan V. Der gøres i brevet opmærksom på fysioterapeuters 

perspektiv ind i planen, og vores vigtige rolle ift. kræftpatienter. 

 

Faste opgaver i bestyrelsen: 

Hele gruppen arbejdet med uddannelse 

Arbejdet med at beskrive opgaver i bestyrelsen, så det bliver 

nemmere for nye medlemmer at komme ind i arbejdet. 

Planlægning af aktiviteter og kurser  

Møder med DSF både online og fysisk 

Forperson: Mødes med de andre forpersoner af de andre selskaber. 

Forperson og næstforperson mødes ofte inden bestyrelsesmøder, 

dette online.  

Derudover holdes der mange møder adhoc online, hvis der lige er 

et emne som skal forholde sig til.  

Anja og Louise snakker sammen om økonomi. 

Der skrives ofte høringssvar. 

Vurdering af ansøgninger til specialiseringsrådet. 



 

Derudover: 

Fagkongressen fx symposium om fatigue og søvn.  

Louise har arbejdet med tillæg til Hvidbogen.(den kan bestilles 

(koster) eller downloades gratis. Via Repha) 

Involvering i International samarbejde 

Sociale medier (Facebook, LinkedIn, breve m.m.) 

Symposium om Prærehabilitering. 

 

Alt i alt har det været et travlt og spændende år.   

 

Fremlæggelse af årets 

regnskab 

Louise Søllingvrå, kasserer, fremlægger årets regnskab 

Der ses et merforbrug i år på 19.876,- kr.  

Foreningen har nu en egenkapasitet på 148.261,- kr ved årets 

udgang.  

Der er passiver i alt for 205.198,- kr.  

 

 

 

Fastlæggelse af 

kontingent 

Kontingentet beløbet bevares på 400,- kr årligt 

Valg af 

bestyrelsesmedlemmer 

2 af de garvede bestyrelsesmedlemmer stopper i dag 

Maria Aagesen (desværre ikke tilstede) og Tenna Askjær. 

Stort Tak til begge for et stort engagement og arbejde gennem 

årene. Det har været en fornøjelse at arbejde sammen med jer.  

Der er 5 personer på valg til bestyrelsen og 2 suppleantpladser. 

 

Anja Gjettermann og Louise Søllingvraa Madsen er på valg og 

modtager gerne genvalg.  

Maria Rothgart genopstiller gerne som suppleant 

Gitte Horup Kjær, som tidligere har været suppleant, stiller nu op til 

bestyrelsen.  

 

Derudover vil følgende gerne stille op til bestyrelsen: 

Lenette Sørensen 

Frederik Diget Jensen 

Johan Buus Brant Nielsen 

 

Valgt til bestyrelsen blev 

Anja, Louise, Gitte, Johan og Frederik 

Suppleanter blev valgt: 

Maria og Lenette 

 

Tak for et godt valg og stor opbakning. 

Valg af revisor og 

revisor suppleant 

Beierholm foreslås fortsat som revisor. Dette godkendes. 

Indkomne forslag 

- Vedtægts 

ændringer. 

1: 

Det foreslås at ordene Formand og Næstformand ændres til 

Forperson og Næstforperson.  

Forslaget vedtages.  

 

2: 

Ændring i §2 Formål: 



Ændre ordet FORESTÅ til UNDERSTØTTE, omkring planlægning af 

kurser.  

Der kommer et forslag om at der kommer til at stå begge dele, så 

der kommer til at stå: 

” At forestå og/eller understøtte” 

Dette forslag vedtages. 

 

3: § Ekstraordinær generalforsamling 

”Pr. mail eller brev til alle medlemmer” ønskes ændret til ”foregår 

via selskabets hjemmeside samt nyhedsbrev”.  

Forslaget vedtages.  

 

Evt Anne Marie Thomsen: 

Har læst på DF om grundfortællingen om fysioterapi. Der ønskes at 

bestyrelsen får tilføjet noget om lindring i livets sidste faser.  

Louise Petersen:  

Tilføjer at der også burde stå noget om hvordan man kan lære at 

leve med de senfølger som kan følge med behandlingen.  

Tenna: 

Bestyrelsen kunne overveje at arbejde videre med disse emner 

sammen med Geriatrisk og Lungeforeningen. 

 


